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ZÁPIS 

z řádného zasedání Výboru pro sport 

Zastupitelstva Statutárního města Liberec 

ze dne 14. 12. 2022 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Jan Bartoš, Mgr. Renata Balašová, Václav Balšánek,  

Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita (online), Ing. Jiří Veselka Jiří, MBA, Jiří Veverka, 

Mgr. Vít Zákoucký, Bc. Jana Kvapilová  

Hosté: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Mgr. Jan Kubeš, MUDr. Jiří Vytiska, Ing. Jaroslav Schejbal,  

Mgr. Eva Bulířová, Klára Bulková, Jana Nalezencová, Dis.  

 

 

Předseda Výboru pro sport Ing. Jakub Vytiska přivítal všechny přítomné na dnešním zasedání.  

Následně konstatoval, že je přítomno 9 členů výboru (Bc. Trita online) a tímto je výbor 

usnášeníschopný. 

Návrh programu Výboru pro sport 

 

Ing. Vytiska citoval jednotlivé body programu zasedání. Poté navrhl, aby byly v rámci bodu  

č. 3) Různé projednány dodatečně zaslané podklady, týkající se přípravy vyhlášení dílčího 

programu Sportovního fondu č. 6.1 na pravidelnou sportovní činnost dětí a mládeže. 

1. Harmonogram zasedání Výboru pro sport na rok 2023   

2. Statut Výboru pro sport  

3. Různé 

 

Hlasování o programu jednání:  

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 8 0 0 1 PŘIJATO 

 

 

1.  Statut Výboru pro sport   

Ing. Vytiska shrnul jednotlivé části obsažené ve statutu výboru, především poukázal na 

odstavce č. 3, 10, 12, 15, 17, 23 a 28. Následně zdůraznil, že v případě nepřítomnosti předsedy 

a místopředsedy výboru na jednání, musí být řídícím jednání zvolen jiný člen výboru.  

2. Harmonogram zasedání Výboru pro sport na rok 2023 

Ing. Vytiska vysvětlil, že harmonogram zasedání výboru je navržený dle stejného principu, jako 

tomu bylo v minulých letech, tedy výbor se bude konat ve středu, 1 den před zasedáním 

zastupitelstva města. Dále upozornil na výjimku konání výboru v úterý 26. 9. a 24. 10., 

s ohledem na termín konání zastupitelstva města. 

Z následné diskuze a požadavků členů výboru k harmonogramu zasedání vyplynul závěr, že 

zasedání se budou konat od 15:30 hodin, a dále, že termíny zasedání 26. 9. 2023 a 24. 10. 2023 

budou ještě upřesněny, nejpozději na zasedání 6. 9. 2023.  
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Harmonogram zasedání roku 2023: 

měsíc 

poř. číslo zasedání 

výboru 

termín zasedání poznámka 

leden 1. 25. 1.  

únor 2. 15. 2.  

březen 3. 29. 3.  

duben 4. 26. 4.  

květen 5. 24. 5.  

červen 6. 28. 6.  

červenec ----- -----  

srpen ----- -----  

září 

7. 6. 9.  

8.      26. 9.  (úterý) bude upřesněno 

říjen 9.      24. 10. (úterý) bude upřesněno 

listopad 10. 29. 11.  

prosinec 11. 13. 12.  

 

Hlasování o harmonogramu zasedání: 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

9 8 0 0 1 PŘIJATO 

 

 

3. Různé 

Mgr. Židek, MPA, uvedl, že v rámci příprav vyhlášení dílčího programu ze Sportovního fondu 

na pravidelnou sportovní činnost dětí a mládeže byly členům výboru zaslány podklady 

k danému tématu. Oproti letošnímu roku navrhuje navýšení dotace na 1 sportující dítě či 

mládežníka na dvojnásobek částky letošního roku, tedy částku 2.000 Kč/rok. Celkový objem 

peněžních prostředků tohoto programu bude činit 18.200.000 Kč/rok. Materiál by rád připravil 

k projednání orgánům města v měsíci lednu a předcházet mu bude schválení nového Statutu 

Dotačního fondu statutárního města Liberec.  

Následně pan náměstek požádal členy výboru o zaslání připomínek k dokumentu vyhlášení 

programu, aby mohly být včas vypořádány a připraven materiál pro radu a zastupitelstvo města. 

Členové výboru se vyjádřili kladně k navýšení peněžních prostředků Sportovního fondu. Poté 

proběhla diskuze k obsahu dokumentu vyhlášení dotačního programu na pravidelnou sportovní 

činnost dětí a mládeže, vč. možnosti provedení kontroly ze strany města ohledně nahlášených 
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počtů dětí. Z diskuze vyplynul závěr, že bude s právním odborem projednána možnost zařazení 

„startovného“ mezi uznatelné výdaje, upraven text u kritérií hodnocení „Potvrzení počtu členů 

příslušným sportovním svazem“, doplněn bude text v části omezení podpory o uvedení 

konkrétního rejstříku a požadovaných listin. Upravený dokument bude rozeslán všem členům 

výboru. 

Mgr. Židek, MPA, krátce uvedl připravovaný dotační program, který by měl pomoci klubům 

snížit náklady na energie. Podmínky a obsah tohoto programu jsou v současné době ve stavu 

příprav. 

Členové Výboru pro sport dále pana náměstka požádali o vyvolání jednání se zástupci Národní 

sportovní agentury, jehož obsahem by byly možnosti čerpání dotací na rekonstrukci sportovišť. 

Na základě upozornění Mgr. Zákouckého, vztahujícímu se ke končícímu termínu stavebního 

povolení na rekonstrukci městského stadionu, bude tato záležitost panem náměstkem  

Mgr. Židkem, MPA, prověřena. 

Na závěr jednání se všichni členové výboru a přítomní úředníci krátce představili. 

Následující řádné jednání Výboru pro sport se uskuteční dne 25. 1. 2023 od 15:30 hodin. 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 16. 12. 2022. 

 

 

 

Ing. Jakub Vytiska 

 

předseda Výboru pro sport   

 


